
I/We agree that the services requested will be governed by the Bank's standard terms and conditions and Schedule of Charges.

***In the event an installment deferral is requested by the lessee and approved by the lessor, then I/we agree and acknowledge that:**

- a) For finances where Lease Period has already commenced, the deferment will be applicable for the subsequent Lease Period only. If the Lessee requests the Lessor to defer the installment for the Lease Period that has commenced, the Lessee acknowledges & accepts that such deferment will reflect as unpaid overdue on Al Etihad Credit Bureau ('AECB') report & I/we acknowledge that I am/we are aware and take responsibility for any adverse impact on my/our AECB score.
- b) The relevant Lease Period during which the EMI falls within, will stand amended and start from the day the deferred EMI is due ("Due Date") till the end/expiry of the original Lease Period in which it falls within.

أوافق/نؤافق على أن الخدمات المطلوبة تخضع للشروط وأحكام المصرف الاعتبادية وبدول رسوم المصرف.

*في حال طلب المستأجر تأجيل قسط ووافق عليه المؤجر، فإنني/إننا أوافق/نؤافق وأقر/نقر بالآتي:

(ا) بالنسبة للتمويلات التي تكون فيها فترة الإجارة قد بدأت بالفعل، فإن تأجيل القسط سيكون قابلاً للتطبيق بالنسبة لفترة الإجارة اللاحقة فقط. إذا طلب المستأجر من المؤجر تأجيل القسط عن فترة الإجارة التي قد بدأت عندئذ يقر المستأجر ويوافق على أن هذا التأجيل سيظهر في تقرير مكتب الاندماج للمعلومات الائتمانية على أنه متأخر السداد وغير مسدود وأقر/نقر بإنني/إننا على علم بذلك وأنتحمل مسؤولية أي آثار سلبي يحدث في سجلني/سجلنا لدى مكتب الاندماج للمعلومات الائتمانية.

(ب) سيتم تعديل فترة الإجارة ذات الصلة التي يقع خلالها القسط الشهري وتبداً من يوم استحقاق القسط الشهري المؤجل ("تاريخ الاستحقاق") حتى نهاية/انقضاء فترة الإجارة الأصلية التي يقع خلالها القسط الشهري.

Signature(s)

التوقيع/التواقيعات

Name

الاسم

Bank Use Only

Signature Verified

Input

Authorised